
آرمان ملی: سردار آزمون مهاجم ایرانی تیم بایرلورکوزن، 
فوتبال اروپا را ترک کرد تا دوران بازیگری  خود را در امارات 

ادامه دهد. 
   وضعیت 

سردار آزمون تا تابستان 2027 با بایر لورکوزن قرارداد دارد. 
کیکر نوشته است که طبق گزارش رسانه های ایرانی، این 
مهاجم به سویا خواهد پیوست. اما رسانه آلمانی معتقد 
است هنوز چیزی قطعی نیست و سردار به این انتقال 
چندان نزدیک به نظر نمی رسد. سردار آزمون فصل نسبتاً 
متفاوتی را در آ اس رم پشت سر گذاشت. او در مجموع روی 
هفت گل تیمش اثرگذار بود )سه گل، چهار پاس گل( و برای 
مدتی مصدوم بود. در فصلی که برای رم تلخ تمام شد و این 
تیم به فینال لیگ اروپا نرسید و سهمیه لیگ قهرمانان نیز 
ح است: او  نگرفت. حالا این سوال برای آینده آزمون مطر
فصل بعد به کجا می رود؟ یک چیز واضح است: آزمون تا 
تابستان 2027 قرارداد دارد و آ اس رم گزینه خرید او به ارزش 
حدود 12. 5 میلیون یورو که در پایان ژوئن منقضی می شود 
را فعال نخواهد کرد. از آنجا که آنها سهمیه لیگ قهرمانان را 
نگرفتند، در معرض محدودیت های مالی خاصی هستند. 
علاوه بر این، با توجه به تغییر سمت مدیر ورزشی، هنوز 
آ اس رم هنوز موضع  کار مشخص نیست.  ادامه  نحوه 
رسمی خود را نشان نداده است. گفته می شد رم قرار است 
کره کند ولی  با لورکوزن برای کاهش رقم انتقال سردار مذا
خبری در این رابطه منتشر نشده است. پس آیا او احتمالا 
به سویا می رود؟ در هر صورت رسانه های ایران در روزهای 

نخستین خردادماه از پیوستن مهاجم به اندلسی ها خبر 
، این احتمال نزدیک  دادند ولی طبق اطلاعات کیکر

نیست.. آزمون که در زمستان 2022 به بایر آمد و در 
44 بازی 5 گل به ثمر رساند، باید صبور باشد. اول از 
که قبلاً علاقه اش به آزمون را نشان داده،  همه، سویا
به دنبال یافتن مربی جدیدش بود. با رفتن کیکه 

سانچس، سویا با پیمنتا قرارداد بست و حالا باید دید 
نظر مربی جدید در مورد آزمون چیست. همچنین باید 

توجه داشت که لیون فرانسه نیز به سردار علاقه دارد. 
بیلد هم در مورد آینده سردار نوشته است 

که لورکوزن منتظر دریافت 12 میلیون 
یورو برای فروش سردار است. در 

حال حاضر نمی توان به صورت 
بعدی  تیم  مورد  در  قطعی 

سردار نظر داد ولی مشخصا 
آینده او در لورکوزن نیست.

   غیبت در تمرین 
از  قبل  آزمون  سردار 
شروع فصل جدید شرایط 
خاصی را در بایرلورکوزن 
تجربه می کند. به گزارش 

گذشته در  نشریه آلمانی بیلد، سردار آزمون روز یکشنبه 
تست های آمادگی جسمانی شرکت کرد، اما زمانی که اولین 
تمرین بایرلورکوزن در روز دوشنبه برگزار شد، هیچ نشانی 
از بازیکن ایرانی نبود. او در جلسه تمرینی روز سه شنبه هم 
غایب بود. این ماجرا باعث شده که باشگاه تصمیم جدیدی 
درباره وضعیت بازیکن ملی پوش ایرانی بگیرد. منابع داخل 
باشگاه به نشریه کیکر تایید کردند که این مهاجم دیگر با تیم 
تمرین نخواهد کرد، بلکه به صورت انفرادی تمرین می کند. 
کنون به دنبال  این نشریه همچنین اعلام کرد که باشگاه ا
فروش این بازیکن خواهد بود و پیشنهادات مناسب را بررسی 
می کند. بیلد در گزارش خود اعلام کرده وضعیت فیزیکی آزمون 
نیاز به بهبود دارد و او صد درصد آماده نیست و به همین دلیل 
تمرینات انفرادی برای او بهتر خواهد بود. اینکه او چقدر از 
کنون حتی باید در  تیم فاصله دارد، نشان می دهد آزمون ا
زمان های متفاوتی نسبت به تیم ژابی آلونسو تمرین کند. ژابی 
آلونسو به رغم میل خود با توجه به شرایطی انضباطی  ای که 
پیش آمده درباره آزمون تصمیم گرفته است. سیمون رولفس، 
مدیر ورزشی بایرلورکوزن، درباره وضعیت آزمون گفت: من 
فقط می دانم که او در تمرین غایب بوده، ما باید روشن کنیم 
که چه اتفاقی افتاده است. تجزیه و تحلیل عملکرد او کافی 
نیست، او باید تمرین کند. او دیروز در تمرین نبوده و امروز هم 
غایب بود. در چند روز آینده خواهیم دید چه اتفاقی می افتد.

   آینده
آزمون  کیکر دو هفته قبل درباره مقصد بعدی سردار 
تا  است  منتظر  کنون  ا آزمون  نوشت: 
تیمی خواستار جذب او شود. طبق 

گزارشات، باشگاه سویا می خواهد او را به صورت قرضی به 
خدمت بگیرد که این امر با مخالفت لورکوزن روبه رو شده 
است. علاوه بر این، یک باشگاه از قطر و یک باشگاه از امارات 
نیز به او علاقه مند هستند. بیلد می نویسد سردار آزمون 
چشم اندازی در لورکوزن ندارد و باید به دنبال تیم دیگری 
باشد. او که تا سال 2027 با قهرمان بوندس لیگا قرارداد دارد 
شاید به سویای اسپانیا یا تیمی در لیگ حرفه ای عربستان 
برود. سردار آزمون در گفت وگو با تی ویبو اسپور ترکیه درباره 
آینده فوتبالی خود تصریح کرد: هر اتفاقی در فوتبال ممکن 
است. من یک بازیکن حرفه ای هستم و ابتدا باید شرایط را 
بررسی کنم و سپس تصمیم بگیرم. رفتن به لیگ عربستان؟ 
هر چیزی ممکن است. احتمال دارد به لیگ عربستان یا هر 
لیگ دیگری بروم البته فعلا با بایرلورکوزن قرارداد دارم و باید 

صبر کنم و ببینم چه اتفاقی رخ می دهد. 
   تیم جدید 

فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس حوزه نقل وانتقالات 
فوتبال، با انتشار پیامی در صفحه شخصی خود از قطعی 
شدن انتقال سردار آزمون به تیم شباب الاهلی امارات خبر 
داد. تا پیش از این زمزمه هایی مبنی بر تمایل باشگاه سویای 
اسپانیا به جذب آزمون شنیده می شد، اما طبق اعلام رومانو، 
پیشنهاد پنج میلیون یورویی شباب الاهلی به بایرلورکوزن، 
نظر باشگاه آلمانی را جلب کرده است و به این ترتیب مهاجم 
پیشین زنیت، پس از تنها دو سال از زمان عقد قرارداد با 
لورکوزن این تیم را ترک می کند تا هم تیمی سعید عزت اللهی 
دیگر بازیکن ایرانی تیم اماراتی شود. براساس این گزارش، 
سردار آزمون روز دوشنبه تست پزشکی باشگاه جدیدش را 

در دربی پشت سر می گذارد. 
   دلیل؟

نیکولو اسکیرا خبرنگار ایتالیایی خبر داد؛ سردار آزمون 28 
ساله به همراه دوین اوزک مدیر فنی تیم فوتبال بایرلورکوزن 
کرات را به  راهی دبی شده اند. دوین اوزک قرار است مذا
سرانجام برساند و این انتقال قرار است به زودی رسمی شود. 
شباب برای عملی شدن این انتقال 6 میلیون یورو خواهد 
پرداخت و در قراراد طرفین بند پاداش هایی هم گنجانده 

خواهد شد. 
روزنامه »بیلد« آلمان هم گزارش داد؛ شباب الاهلی برای 
جذب آزمون 6 میلیون یورو خواهد پرداخت و در سوی 
دیگر بابرلورکوزن که این مهاجم ایرانی تا سال 2027 با باشگاه 
قرارداد دارد، از پرداخت سالیانه 3. 5 میلیون یورو دستمزد 
به او خلاص می شود. این رسانه آلمانی همچنین مدعی شد؛ 
به نظر می رسد یکی از دلایلی که سردار آزمون شباب الاهلی 
را به عنوان مقصد بعدی اش انتخاب کرد این است که ورزش 
سوارکاری در امارات بسیار محبوب است و مشتاقان زیادی از 
جمله این مهاجم ایرانی دارد. آزمون صاحب بیش از 50 اسب 
مسابقه ای است و زمان زیادی را به این علاقه اش اختصاص 

می دهد. 
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اسب پشت پرده این انتقال است؟

ســــردار در راه امارات!

گفتوگو

فرزاد آشوبی بازیکن سابق تیم های لیگ برتر 
و کارشناس فوتبال کشورمان در مورد قرعه کشی 

فصل جدید مسابقات صحبت کرد. 
   درباره قرعه کشی لیگ برتر و شرایط 
مدعیان قهرمانی به خصوص پرسپولیس چه 

نظری دارید؟
اسم قرعه مشخص می کند هر احتمالی وجود 
دارد و بر اساس آن تیم ها حریفان خود را در 
و  سپاهان  می شناسند.  رو  پیش  هفته های 
کتور مثل فصل قبل پیش فصل بسیار خوبی  ترا
که  سپاهان  خصوص  به  می کنند.  سپری  را 
زمان بندی تمرینات این تیم و پروسه جذب 
بازیکنان به همراه اردویی که در حال انجام آن 
هستند، همه نشان می دهد که باید سپاهان 
را یک مدعی جدی و بالقوه برای فصل پیش 
کتور هم یارگیری بسیار خوبی  رو بدانیم.   ترا
داشته ولی بحث در مورد این تیم ورودی ها و 
خروجی های پرتعدادش است. این موضوع 
شانس این تیم را کاهش خواهد داد. ای کاش 
کتور تبدیل به تیمی  این فرایند تغییر می کرد و ترا
کثر پنج بازیکن را از دست می داد  می شد که حدا
و به همین تعداد بازیکن جذب کند. تغییرات پر 
تعداد زمان زیادی را از تیم خواهد گرفت. باید صبر 
کنیم و عملکرد این تیم را در لیگ جدید ببینیم.   
پرسپولیس 40 درصد از ترکیب اصلی اش را از 
دست داده که نمی تواند اتفاق خوبی باشد ولی 
بازگشت علی علیپور و فرشاد احمدزاده که از فضا 
گاه هستند، اتفاق خوبی است. در  و اتمسفر تیم آ
کله اصلی می تواند  هر حال رفتن چند بازیکن از شا
در شروع لیگ مقداری از زمان را از این تیم بگیرد 
تا هماهنگی لازم ایجاد شود. استقلال حداقل در 
بخش جذب نفرات خوب عمل کرده است. آنها 
کله اصلی می توانند یک مدعی جدی  با حفظ شا
باشند. تا زمانی که مسابقات شروع نشود و از 
تیم ها رونمایی نشود و سطح کیفی آنها را نبینیم، 
خیلی سخت که بخواهیم به صرف داشتن و 
جذب بازیکن با حتی جدا شدن بازیکنان، تیمی 

را مدعی بدانیم یا از این پروسه خارج کنیم. 
   درباره حضور رامین رضاییان در استقلال 
و صالح حردانی در سپاهان چه نظری دارید؟

 حردانی در فصل گذشته به خصوص در نیم 
فصل دوم عملکردی عالی داشت و مزد آن را با 
دعوت به تیم ملی گرفت. معتقدم رضاییان در 
بخش هجومی بازیکن سازنده تری است، اما در 
کار های تدافعی می توان حردانی را یک مقدار 
بازیکن موفق تری دانست. در کل استفاده از این 
دو بازیکن در تیم های شان به سیاست های 
سرمربیان دو تیم باز می گردد. اینکه حردانی 
جوان تر است و در سال های آینده می تواند با 
باشگاه سپاهان همکاری کند، موضوعی واضح 

است. 

آشوبی: 
جدایی بازیکنان اصلی 

پرسپولیس خبر خوبی 
نیست 

 روزنامه دیلی میل انگلیس نوشت که نشست  
مطبوعاتی که قرار بود در آستانه مراسم افتتاحیه 
المپیک 2024 با هدف ارائه توضیحات درباره این 
مراسم برگزار شود، بدون ارائه توضیح از جانب 
سازمان دهندگان لغو شده است. لغو نشست 
درست 20 دقیقه قبل از زمان بندی اعلام شده، 
انجام گرفت! دیلی میل نوشته است که دو تن 
کمیته سازمان دهی به منظور  از مدیران فنی 
اعمال تغییرات در برنامه زمان بندی فراخوانده 
شده اند. خبرنگاران حاضر شده در مرکز رسانه ای 
اصلی بازی های المپیک درست 45 دقیقه قبل 
از نشست خبری توماس جولی و تیری ریبول، از 
مدیران بخش نوآوری کمیته سازمان دهی، پیام 
لغو این نشست را در گروه »واتساپی« مشاهده 

کردند.
از  یکی  گرجستانی  تالاخادزه«  »لاشا    
شناخته شده ترین ورزشکاران حاضر در المپیک 
رکوردهای  با  که  می شود  محسوب  پاریس 
افسانه ای به دنبال ضرب سومین طلای المپیک 
است. تالاخادزه غول بی رقیب فولادسرد است که 
تمامی رکوردهای موجود در دسته فوق سنگین را 
به نام خود ثبت کرده است. پزشک تیم گرجستان 
کشور به المپیک  کاروان این  در آستانه ورود 
فیلمی کوتاه از تالاخادزه منتشر کرده است که 
می توان برداشت های مختلفی از آن کرد. در این 
خ های حامل چمدان  فیلم تالاخادزه روی چر
ورزشکاران نشسته و در حال حرکت است! برخی 
این فیلم را یک سرگرمی دوستانه برای اعضای 
کاروان گرجستان می دانند و برخی دیگر آن را 
حرکتی در جهت به سخره گرفتن وضعیت حمل 
و نقل دهکده قلمداد می کنند زیرا در چند روز 
گذشته اخباری از گلایه ورزشکاران از شرایط و 

میزبانی پاریس منتشر شده است.
  تیم ملی فوتبال آرژانتین که یکی از مدعیان 
اصلی کسب عنوان قهرمانی در المپیک 2024 به 
شمار می آید این رقابت ها را با شکست آغاز کرد.  
اولین بازی المپیک 2024 به عجیب ترین بازی 
تاریخ المپیک تبدیل  شد و تیم ملی فوتبال المپیک 
آرژانتین در این بازی عجیب و غریب با نتیجه 2 
کش شکست خورد. آرژانتین در  بر یک برابر مرا
ثانیه های پایانی بازی گل تساوی را به ثمر رساند 
کشی ها همراه شد به طوری  که با اعتراض شدید مرا
که هواداران بطری به داخل زمین پرتاب کردند و 
گردانش را به رختکن  این باعث شد ماسکرانو شا
ببرد. تصور می شد که این بازی با تساوی به پایان 
رسیده اما تصاویر نشان داد که گل آرژانتین به 
خاطر آفساید مردود بوده است. ماسکرانو سرمربی 
گو آلمادا هافبک میانی  آرژانتین گفت که ساعت تیا
این تیم و چند وسیله دیگر از جلسه تمرینی آلبی 

سلسته در المپیک به سرقت رفته اند.

المپیک2024

دیدگـاه

کوتاه
ایرنا: سرمربی تیم فوتبال جوانان ایران گفت: در شرایطی که 
باید از باشگاه ها بازیکن بگیریم اما الان این روند عکس شده و ما 
بازیکنان را آماده کرده و در اختیار باشگاه ها قرار می دهیم! کیومرث 
هاشمی، وزیر ورزش و جوانان دیروز مهمان ویژه تمرین تیم فوتبال 
جوانان ایران بود. در این بازدید مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال کشورمان نیز حضور داشت که طی آن حسین عبدی، 
سرمربی تیم فوتبال جوانان در جملاتی کوتاه گزارشی از روند کار 
را ارائه کرد. سرمربی تیم فوتبال جوانان کشورمان اظهار کرد: در 
ابتدا باید از تلاش ها و حمایت های فدراسیون فوتبال و مهدی تاج 
که در تمامی مراحل، حامی ما  بابت پشتیبانی از تیم تشکر کنم چرا
بودند و امیدواریم در بازی های اصلی بتوانیم با نتایجی که کسب 
می شود این تلاش ها را جبران کنیم. عبدی افزود: الان بیش از 10 
بازیکن ما در لیگ برتر بازی می کنند که این نشان از توانایی آنها 
دارد اما مشکلی در این راه داریم و آن این است که در واقع باید از 
باشگاه ها بازیکن بگیریم اما الان عکس شده و ما بازیکنان را آماده 
می کنیم و باشگاه ها به سراغ آنها می آیند و قرارداد می بندند. همین 
باشگاه ها در ادامه بازیکنان ما را نمی دهند و باید با 50 درصد 

ظرفیت خود تمرینات را دنبال کرده و در رویدادها شرکت کنیم. 

بیــنالمــلل
   ستاره بلژیکی تیم فوتبال چلسی به پیشنهاد تیم تحت 
هدایت آنتونیو کونته پاسخ مثبت داد. به گزارش سان، با فراهم 
کو از تیم فوتبال چلسی به ناپولی  آمدن مقدمات انتقال روملو لوکا
با توافق دو طرف در مورد شروط شخصی بازیکن - از جمله حقوق 
کنون ملحق شدن ستاره بلژیکی  شش میلیون یورو در سال - ا
به سرمربی سابقش، آنتونیو کونته مشروط به جلب شدن نظر 
باشگاه چلسی است. چلسی در سال های اخیر به دلیل عدم 
کو، او را به تیم های اینتر و رم قرض داد، اما  نیاز سرمربیانش به لوکا
هیچ یک از آنها حاضر به قطعی کردن قرارداد این بازیکن نشدند. 
کنون اما به نظر می رسد که او در مسیر پیوستن به سومین تیم  ا
ایتالیایی دوران بازیگری اش قرار دارد. طبق گزارش جان لوکا 
دی مارتزیو خبرنگار ایتالیایی حوزه نقل وانتقالات، ناپولی پس از 
کراتش با چلسی را در مورد  کو، حالا مذا گرفتن پاسخ مثبت از لوکا
کو با چلسی دو سال  قیمت بازیکن آغاز کرده است. قرارداد لوکا
دیگر به پایان می رسد و ناپولی امید دارد که تخفیفی قابل قبول 
بگیرد. گفته می شود که چلسی حاضر است از رقم درخواستی اولیه 
که 44 میلیون یورو بود پایین تر بیاید و آن را به حدود 35 میلیون 

یورو کاهش دهد. این در حالی است 
که ناپولی تلاش می کند این رقم را به 

کوی  25 میلیون یورو برساند. لوکا
بهترین  از  یکی  ساله   31
مقاطع دوران بازیگری اش 
در  را  باشگاهی   رده  در 
اینتر تحت هدایت آنتونیو 
کونته سپری کرد و به همین 

که زیر  دلیل امیدوار است 
نظر مربی ایتالیایی دوباره به 
کو را  اوج برگردد. کونته، لوکا
به عنوان جانشین ویکتور 
گرفته  نظر  در  اوسیمن 
پاری سن ژرمن  که  است 
به شدت خواهان جذب 

اوست. 

عطایی مدیرعامل باشگاه چادرملوی اردکان: 

مدیرعامل باشگاه چادرملوی اردکان از 
کمبود زمان بین فصل گذشته مسابقات 
لیگ  زمان  با  کشور  باشگاهی  فوتبال 
بیست وچهارم )25 مرداد( انتقاد کرد. علی 
عطایی درباره قرعه کشی مسابقات لیگ 
برتر فوتبال و تقابل تیم فوتبال چادرملوی 
اردکان با سپاهان اصفهان در هفته نخست، 
و  داشتیم  خوبی  قرعه  گفت:  تسنیم  به 
امیدوارم سال خوبی را پشت سر بگذاریم. 
عناوین  دارای  و  بزرگ  تیمی  سپاهان 
افتخارات متعدد است. قطعاً بازی سختی 
خواهیم داشت. ما هم تیمی ناشناخته 
هستیم و امیدوارم شایستگی خودمان را از 
همان ابتدا ثابت کنیم. وی در مورد شرایط 
تیم چادرملو خاطرنشان کرد: با توجه به 
زمان برگزاری مسابقات نمی توانیم اردویی 

داشته باشیم. درخواست کردیم که زمان 
بازی های لیگ جابه جا شود که با توجه به 
برگزاری قرعه کشی، فکر نمی کنم مسابقات 
در  ورزشگاه  مسئله  هم  شود.  جابه جا 
میان است و هم موضوع فاصله بین دو 
مدیرعامل  دارد.  اهمیت  فوتبالی  فصل 
چادرملوی اردکان با اشاره به فاصله 56 بین 
دو فصل اخیر بیان کرد: فینال جام حذفی 
در فصل گذشته روز 31 خرداد برگزار شد. 
ببینید تیم ها چقدر برای ریکاوری زمان 
باید زمان بیشتری برای تشکیل  دارند. 
تیم ها و عقد قراردادها در نظر می گرفتند. 
گر  ا شاید  و  داشتند  مشکل  ورزشگاه ها 

زمانی اضافه می شد، استادیوم ها قطعا 
آماده می شدند. عوامل ورزشگاه ها الان 
مجبور  استادیوم ها  آماده سازی  برای 
کنند. مدیرعامل  کار  هستند سه شیفت 
چادرملوی اردکان با بیان اینکه اعضای 
از  نمی خواهند  باشگاه  این  فوتبال  تیم 
نعمت هواداران محروم شوند، عنوان کرد: 
چند روز پیش به همراه استاندار یزد با 
رئیس فدراسیون فوتبال جلسه داشتیم. 
ورزشگاه شهدای شهر قدس و استادیوم 
مس کرمان را به عنوان اولویت های بعدی 
درباره  عطایی  کردیم.  معرفی  خودمان 
زمان آمادگی کامل ورزشگاه شهید نصیری 

از دیدارهای لیگ برتر به  برای میزبانی 
تسنیم گفت: در اداره کل ورزش و جوانان 
استان یزد متولی ترمیم ورزشگاه است و 
کار می کنند تا در یزد میزبان  سه شیفت 
باشیم. مدیرکل ورزش و جوانان یزد چند 
روز پیش می گفت خیلی امیدوار است که 
این ورزشگاه به لیگ برسد و اینکه در هفته 
اول مهمان هستیم، آماده سازی استادیوم 
یک مزیت برای ماست. وی با ابراز امیدواری 
به موفقیت چادرملو در لیگ بیست وچهارم 
خاطرنشان کرد: ان شاءا... همان طور که به 
ما اعتماد شد و کار بزرگی برای استان یزد 
انجام دادیم تا شهر اردکان و استان یزد 
پس از 20 سال در لیگ برتر صاحب نماینده 
شود، اطمینان داریم امسال مردم اردکان و 

یزد را روسفید می کنیم. 

مهدی آذربایجانی، مدیرعامل باشگاه سپاهان گفت: باید 
تمام تمرکزمان را بر این بگذاریم که تیم خوبی ببندیم و اجازه 

ندهیم اتفاقات ناخوشایندی برای تیم رخ بدهد. 
   پلی آف 

مهدی آذربایجانی، مدیرعامل باشگاه سپاهان با اشاره به 
مسابقات پلی آف لیگ نخبگان آسیا گفت: ما دو دیدار سخت 
در پیش داریم که امیدوارم با پیروزی در این دو مسابقه به لیگ 
نخبگان آسیا راه پیدا کنیم و حرف اصلی را آنجا بزنیم. وی با 

اشاره به تمرینات آمادگی تیم فوتبال سپاهان در اردوی ترکیه: 
خوشبختانه با وجود فرصت کمی که داشتیم تمرینات خوبی در 
جریان است و بازیکنان تیم دارند به سطح آمادگی لازم می رسند. 

   نگرانی هواداران 
مدیرعامل سپاهان درباره جذب بازیکنان جدید گفت: 
سهمیه 7 بازیکن لیگ برتری ما با بازیکنانی که جذب کردیم 
کنون به شدت مشغول بررسی  کادر فنی ا تکمیل شده و 
گزینه های خارجی هستند و هر پیشنهادی مورد بررسی قرار 
می گیرد. آذربایجانی تصریح کرد: خوشبختانه از نظر بازیکنان 
داخلی با تلاش کادر فنی به نتیجه خوبی رسیدیم و فکر می کنم 
گر بتوانیم همین روند را هم الان و هم در نیم فصل دوم در  ا
جذب بازیکنان خارجی هم داشته باشیم اتفاقات خوبی رقم 
خواهد خورد. وی پیرامون نگرانی های هواداران افزود: نگرانی 
گاهیم،  و دغدغه های هواداران به ما منتقل می شود و از آن آ
که برای ما  اما هواداران بدانند که ما لحظه ای درنگ نداریم چرا
ثانیه ها اهمیت دارند و باید در لحظه ها عمل کنیم؛ همان گونه 
که در جذب بازیکنان داخلی لحظه ها را درک کردیم در جذب 
بازیکنان خارجی نیز همین درک را داریم و تلاش می کنیم آن 
دوران باشکوه و نه چندان دوری که سپاهان داشت و اتفاقات 
خوبی که بازیکنان خارجی سپاهان رقم زدند را تکرار کنیم 

هرچند که کار سختی در پیش داریم. 
   حواشی 

آذربایجانی با اشاره به حواشی ایجاد شده ادامه داد: ما 
برای تک تک حرف هایی که زده شده و حواشی ایجاد شده 
جواب داریم، اما سعی کردیم درگیر این حواشی نشویم 
و تمام تمرکزمان را بر این بگذاریم که تیم خوبی ببندیم و 

خ بدهد. وی  اجازه ندهیم اتفاقات ناخوشایندی برای تیم ر
در ارتباط با بازی پلی آف سپاهان با شباب الاهلی گفت: تمام 
کادر مدیریتی، فنی و همه افراد باشگاه در تلاش هستند تا ما 
بتوانیم الزامات برگزاری این مسابقه را به بهترین نحو مهیا کنیم 
و خوشبختانه همه کار ها در وقت خود در حال انجام است و 
آنچه که دیده می شود حاصل تلاشی است که صورت گرفته و 
کار ساده ای هم نبوده و به نظرم باید منتظر ماند تا نتیجه این 
تلاش ها را در مسابقه ببینیم. 2 مسابقه سخت برای رسیدن به 
لیگ نخبگان آسیا پیش رو داریم و امیدواریم که بتوانیم این دو 
مسابقه را با پیروزی پشت سر بگذاریم و به لیگ نخبگان آسیا راه 

پیدا کنیم و حرف اصلی را آنجا بزنیم. 
   نقل و انتقالات 

مدیرعامل باشگاه سپاهان خطاب به هواداران اظهار داشت: 
هواداران سرمایه های اصلی تیم هستند؛ لطف می کنند و به 
من پیام می دهند و تک تک این پیام ها را من خودم شخصا 
می خوانم و مواردی که برای تیم مفید به نظر برسند را مورد 
بررسی قرار می دهیم. ارتباط با هواداران راه خوبی است و 
این طور نیست که ما نسبت به نگرانی های هواداران بی تفاوت 
باشیم. وی با اشاره به فصل نقل و انتقالات خاطرنشان کرد: 
شرایط نقل و انتقالات شرایط خاصی است و نمی توان همه 
عملکرد های باشگاه را اطلاع رسانی کرد و از این لحاظ از هوادران 
که خواسته  پوزش می خواهیم. امیدوارم بتوانیم آنچه را 
هواداران و حق تیم هست را در زمین بازی محقق کنیم، اما 
هواداران و همه کسانی که نگران تیم هستند بدانند که ما شبانه 
روزی برای این تیم تلاش می کنیم و امیدوارم که بتوانیم اتفاقات 

خوبی را رقم بزنیم. 

تردید به گاریدو 

قرعه کشی فصل جدید رقابت ها برگزار و حریفان پرسپولیس 
مشخص شد. همه بازی ها به نوعی چالش و سرنوشت ساز 
هستند و باید از ابتدا با اقتدار پیش برویم. نخستین بازی را در 
ورزشگاه آزادی با ذوب آهن مسابقه خواهیم داد و باید از این 
فرصت استفاده کنیم و امتیاز لازم را از گاندو ها بگیریم. دربی در 
هفته ششم برای پرسپولیس همیشه خوش یمن بوده است. تمام 
بازی های این فصل از لیگ برتر فوتبال دشوار خواهند بود و نباید 
دست کم بگیریم. تیم هایی که به تازگی به لیگ برتر صعود کردند از 
لحاظ کیفی به هیچ عنوان کمتر نیستند و با تمام وجود برای کسب 
نتایج لازم خواهند آمد تا در اولین تجربه لیگ برتری شان موفق 
ظاهر شوند. از نظر من تمام بازی ها برای پرسپولیس سرنوشت 
گردان گاریدو باید از همان ابتدا میخ اول را محکم  ساز است و شا
بکوبند. تنها تردید من نسبت به مربی تیم است و امیدوارم 
زمان زیادی برای هماهنگ کردن تیم از دست نرود. به شخصه 
نسبت به گاریدو تردید دارم و بار ها در مصاحبه ها گفته ام که 
مربی نیست که بخواهد پرسپولیس را دگرگون کند. به هیچ عنوان 
نمی خواهم درباره او بد بگویم و نظر شخصی ام است. سال ها 
شرایط پرسپولیس را دیده ایم و در غم و شادی کنار این تیم بوده ام 
و اینکه بگویند ضیا عربشاهی شمشیر را از رو بسته بی انصافی 
است. دوست ندارم مربی بگوید تا 5 یا 6 هفته باید فرصت داشته 
که زمان زیادی از دست می رود و ممکن است رتبه  باشد، چرا
تیم در جدول خراب شود. هواداران پرسپولیس همواره دوست 
دارند در بالای جدول باشند و کسانی که در فضای مجازی مطلب 
می گذارند و خود را علامه دهر می دانند وقتی تیم نتیجه نگیرد تازه 
به حرف من می رسند. همواره به نفع تیمم حرف زدم و موفقیت 
پرسپولیس برایم از هر چیزی مهمتر است. بار ها گفتم و باز هم 
می گویم که با وجود اینکه چند بازیکن از تیم خارج شدند پس از 
آن بازیکنان خوبی جایگزین شدند. بهترین کاری که انجام دادن 
تمدید قرارداد گولسیانی بود، اما در کنار آن به یک دفاع وسط 
خوب دیگر نیاز داریم. خبر هایی از جذب بازیکن الجزایری شنیدم 
و فیلم های بازی او را دیدم به نظرم بازیکن بدی نیست و برای 
پرسپولیس موثر خواهد بود. متاسفانه بعد از خروج بازیکن قطری 
ما یک دفاع چپ خوب از دست دادیم و نیاز داریم تا یک جایگزین 
خوب برای او پیدا شود. با توجه به اینکه در تورنمنت های زیادی 
حضور داریم باید برای خطوط مختلف جایگزین داشته باشیم 
و همین طور در خط حمله یک مهاجم شش دانگ نیز جذب 
کنیم. استفاده از جوانان در این شرایط بسیار موثر است و مطمئناً 
آن ها جواب اعتماد هواداران را خواهند داد. چندین بازیکن از 
امید پرسپولیس شایستگی حضور در ترکیب سرخپوشان را دارند. 

ضیاعربشاهی
کارشناسفوتبال

مهدی آذربایجانی مدیرعامل سپاهان: 

حرف اصلی را در زمین بازی می زنیم

درخواست تعویق لیگ را دادیم


